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ORGANISERING AV FORUMET: 

 
  Forumstyret   
 

Forsknings-
fondet 
 
Kapitalfond. 
Overskudd fra 
aktivitetene 
føres hit, 
underskudd 
dekkes fra 
fondet. 
Forvaltes av 
styret. 

Psykologi i 
kommunen 
 
Tidsskrift.  
Dekker så godt 
som hele pp-
tjenesten, og 
etter hvert også 
psykisk 
helsefeltet. 
Redaksjon 
velges på 
årsmøte. 

Materiellservice 
 
 
Forlag. 
Her publiseres 
tester, hjelpemidler 
til bruk i skolen, og 
monografier. 
Styret er redaksjon. 
Overskudd føres til 
Forskningsfondet. 

Sommerkurs 
 

 
Her samles med-
arbeidere i psykisk 
helsetjenester og  
pp-tjenesten til felles 
kurs på tvers av 
profesjonene. 
Selvfinansierende. 
Forumets årsmøte 
avholdes. 

Ad hoc-grupper 
 
 
Nedsettes ved 
behov for å 
arbeide med 
politiske oppgaver. 
Økonomi dekkes 
fra Fondet. 
 

     
(Vedtektene for Forumet er tilgjengelige på www.fpkf.no) 

 
SAK 2 ÅRSMELDING FRA FORUMSTYRET 2024/25 
 
STYRET HAR DETTE SKOLEÅRET HATT FØLGENDE SAMMENSETNING: 
 
Gørild Kanstad, leder 
Ole-Petter Eidjar, kasserer 
Ida Grindahl, nestleder fra sept 2024 
Elise Mastad Rønning, permisjon fra sept 2024 

Torgunn Reitlo Malmo, sekretær 
Eli Annøy Føleide, styremedlem fra sept 2024 
 
 
 
AKTIVITET 
Det har i årsmøteperioden vært avholdt 6 styremøter, hvorav 4 digitale. I tillegg har styret delt 
seg i undergrupper og hatt egne møter knytta til prosjekt styret følger opp, bl a 
Redaksjonsutvalget, møter med kursansvarlig Eric Nonseid, Materiellservice mm. 
 
Tidsskriftet har videreført drift med 2 årlige utgaver, pluss evt bonusutgave hvis det kommer 
inn mange artikler. Styret har vært i tettere dialog med Redaksjonsutvalget dette året, faste 
møter vil inngå i årshjul for styret. Redaksjonsutvalget for tidsskriftet har fungert med 3-4 
medlemmer innledningsvis i perioden. Siste halvdel har det vært utskiftninger i redaksjonen 
og det er behov for flere medlemmer. 
 
Styret har fulgt opp handlingsplanen fra årsmøtet 2023 (se sak 9). Styret samarbeider med 
NPF om høringer, dette året har det ikke vært høringer som fpk har levert innspill til. Styret 
har opprettholdt kontakt med spesialistutvalget i almennpsykologi og deltok med 3 
representanter ved årskonferanse for almennpsykologi på Gardemoen 14 og 15 okt 2024. 
 
 
Styret har vært godt fornøyd med Storefjell høyfjellshotell som konferansested for 
Sommerkursene. I år har styret måtte avlyse 1 kurs grunna få påmeldte deltagere der, 
kursdeltagerne på kurset som ble avlyst fikk tilbud om plass på det andre kurset. Det har blitt 

http://www.fpkf.no/
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tiltagende vanskelig å rekruttere deltagere til kurs, dette er en tendens flere andre 
kursarrangører og merker seg. Kurssekretær Eric Nonseid utfører sitt arbeid på en god og 
ansvarsbevisst måte. 
 
Det er behov for en vurdering av videreføring av Storefjellskurset, både knytt til form/innhold 
og som lokasjon for årsmøtet. 
Årsmøtet for Forum for psykologer i kommunen har fram til iom i år vært lagt til ettermiddag 
første kursdag. Inneværende år har styret gjort en evaluering av denne praksisen, og vil 
fremme sak for årsmøtet om at årsmøtet skal gjennomføres innen første kvartal hvert år, 
med mullighet for digital deltaking. 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet tar styrets årsmelding til etterretning. 

 

 

 

 
SAK 3. REGNSKAP FOR FORUMSTYRET 2024 

INNTEKTER    

    

Saldo pr. 01.01.2024     1.119,63    

Overført fra Materiellservice 
                       
    68.297,15*   

Overført fra Forskningsfondet 290.000,00    

Renteinntekter 0,00     

Tilbakebetaling fra Aspergerbedriftene 10.000,00   

    

Totalt 369.415,78   

    

UTGIFTER  Budsjett 2024 Drift av styret    

    

Styremøter 50.306,24 25 000,00 50.306,24 

Årsmøte                    0 10 000,00 0 

Kontorutgifter 
                     

       4.072,87 1 000,00 4.072,87 

Diverse 937,00 5 000,00 
937,00 

Nordisk/internasjonalt samarb  17.525,61 0                17.525,61 

Deltagelse konferanser ol. 64.224,96 40 000,00 64.224,96 

Fou-midler 50.233,00 200.000,00  

IKT 34.115,00 7 000,00 34.115,50 

Overføring Psykologi i kommunen  100.000,00 301.000,00  

Dekking av utgifter til Storefjell 32.485,50 0  

    

Sum 353.900,18 589.000,00 154.204,37 

Saldo overført til 2025 15.816,60   

Totalt 369.716,78    



4 

 

 

 
 
  
Regnskapet omfatter Forumstyrets virksomhet i 2024. Styret har levert et regnskap på   
kr 154.204,37 i forhold til drift av styret.  
 
 Samlet sett var utgiftene i 2024 på kr 353.900,18. Våre reelle utgifter til driften av hele 
Forum har vært 497.848,64. Budsjettet var på kr 589.000. Vi ser at utgiftene til tidsskriftet 
fortsatt er en stor utgift for Forumet.  
Regnskapet balanserer på Kr. 369.716,78. 

 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet slik det foreligger og innvilger 
styret ansvarsfrihet. 
 
 
 

SAK 4. FORSKNINGSFONDET 2024    

    
INN     
Saldo overført fra 2023  1.963.653,97   
  Herav aksjefond 1.961.363,15    
  Herav høyrentekonto Skagen 2.290,82    

  Renter/Omkost Høyrentekonto *  140,35         * Renter var oppgitt til 142,16 

Uttak høyrentekonto  0   

Salg av aksjefond    -290.000,00  40k DNB global +250k DNB Norge A 

Verdiendring aksjefond      374.844,85  19,1% i fortjeneste i 2024 

Totalt   2.048.639,17   

     
UT     
Saldo overført til 2025  2.048.6  Sum av høy pluss fond  

  Herav aksjefond ** 2.046.208,00   

** Skagen Kon-Tiki + Skagen Vekst + DnB  Norge 
    Indeks A og DNB Global Indeks A 
  

  Herav høyrente verdipapirfond *** 2431,17   *** Skagen Høyrente Verdipapirfond 

Totalt   2.048.639,17   

 

 

 
 

Verdi 2024 
 

Verdi 2023 
 

Verdi 2022 
 

Verdi 2021 
 

Verdi 2020 

Skagen Kon-Tiki 

 
215.167,74 

 
191.021,00 

 
165.222,94 

(uttak 230.000) 

 
432.614,63 

(Uttak 50.000) 

 
490.862,68 

(uttak 50.000) 

Skagen Vekst A 

 
387.546,64 

 
330.513,78 

(uttak 20.000) 

 
289.388,56 

(uttak 240.000) 

 
548.297,02 

(Uttak 50.000) 

 
478.041,43 

(uttak 210.000) 

DnB NOR Norge 
  

0 
0 

Uttak1.405.611,33 
 

1.477.281,68 
 

1.257.934,21 

DnB Norge 
Indeks A 

476.420,27 
(Uttak 250.000) 

678.059,19 
(uttak 90.000) 

704.856,41 
(inn 700.000) 

  

Dnb Global 
indeks A 

967.073,35 
(uttak 40.000) 

761.769,18 
(uttak 125.000) 

697.966,36 
(inn 700.000) 
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Total 2.046.208,00 1.961.363.15 1.857.434,27 2.458.193,33 2.226.838,32 

 
 
 
Forskningsfondet består av aksjefond og litt høyrente verdipapirfond. Forskningsfondets 
midler skal, i tråd med formålsparagrafen, brukes til å ivareta forsknings- og utviklingsarbeid 
innenfor de pedagogiske og psykologiske fagområdene, gi støtte til utarbeidelse av 
hjelpemidler, samt fremme opplysnings- og informasjonsvirksomhet om fagområdene. Etter 
vedtektene forvaltes fondet av Forumstyret. 
 
I 2024 har verdien i Forskningsfondet holdt seg, og økt litt fra i fjor. Når man likevel ser på 
generell prisvekst, er reell økning på rundt 40 000 kr. Det er urolige tider i fondsmarkedet, 
slik at utviklinga utover i 2025 vil kunne endre det reelle grunnlaget for handlingspunkter i 
handlingsplanen som vedtas av årsmøtet. Regnskap følger kalenderåret mens handlingsplan 
for styret følger skoleåret. 
 
Fondet har dette året utbetalt 50.233.- i Fou- midler til et prosjekt i Vestfold med fokus på lek 
som del av 1 klasse, «Lekende lett skolestart». Årsmøtet har forutsatt at Forskningsfondet 
skal ha en kapital på over 1.500.000 kr. Dersom vi ikke makter å generere mer inntekter fra 
Materiellservice, og underskuddet på driften av tidsskriftet fortsetter vil vi nå denne nedre 
grensen om kort tid.  
 
Styret anbefaler likevel at midlene fortsatt blir stående som langsiktige investeringer. 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner styrets forvaltning av Forskningsfondet og innvilger 
styret handlingsfrihet. 

 
 
 
SAK 5. FOU-MIDLER 
  
Det er ønskelig at FoU-midlene styres mot utvikling av materiell innen psykisk helse 
og kartlegging av norsk, engelsk og matematikk fordi det er behov for godt 
kartleggingsmateriell på disse områdene, og i Materiellservice sin portefølje. 
 
Fondet har dette året utbetalt 50.233.- i Fou- midler til et prosjekt i Vestfold med fokus på lek 
som del av 1 klasse, «Lekende lett skolestart». 

 
Styret ønsker også å ha et prosjekt på økt synlighet for medlemsmassen, i form av 
utvikling av gode nettsider både for forumet sin hjemmeside, men og Materiellservice 
og Tidsskriftet, deltagelse på SoMe  (sosiale medier), reklamere for materiell mm. 
Det er ønskelig å få inn en ekstern ressurs til å bistå her. 
 
I forbindelse med at styret fremmer sak om flytting av årsmøtet, fra juni til første 
kvartal hvert år, er det og ønskelig å tilpassse handlingsplan til å følge kalenderåret, 
slik årsregnskapet gjør, heller enn skoleåret, slik praksis har vært hittil. Av den grunn 
vil kommende handlingsplan få en kortere varighet, fra juni 2025 til ut desember 
2025. Gitt den økonomiske situasjonen rundt Materiellservice, avkortning i 
kommende styreperiode (til 6,5 mnd) vil det være styrets forslag at midler til FoU 
settes på pause i styreperioden for 2025. Styret ønsker å bruke høsten 2025 til å 
etablere nytt årshjul som følger kalenderåret. Å gjenoppta punkt om årlige FoU-midler 
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vil bli jobbet med som sak til årsmøtet som neste gang blir vinteren 2026, og lagt som 
forslag i handlingsplan for 2026. 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner styrets forvaltning av Forskningsfondet. 
Årsmøtet vedtar at Fou-midler settes på pause ut året 2025. 
 
 
 

 
SAK 6. MATERIELLSERVICE. 
 

Den daglige driften av forlaget Materiellservice er det Aspergerbedriftene i Drammen 
som står for. Bedriften gjør en god jobb, og samarbeidet mellom styret og bedriften 
fungerer fint. Bedriften sa opp oppdraget fom 31.12.24, med et års oppsigelsestid. 
Styret har innledet dialog med aktuell aktør som kan overta porteføljen, Yello Media 
på Jaren. Dette firmaet kjenner til forumstyret, Materiellservice og Tidsskriftet fra 
tidligere samarbeid. 
«Materiellservice» selger ikke lenger like mye, og vi hadde i år salgsinntekter på 
kr.818.083. Dette er et svakt resultat, med 14.103, 88 kr i minus.  
 
 
 
 
 
 
 
SAMMENFATNING AV REGNSKAP FOR «MATERIELLSERVICE» 
 

Inn 2024 2023 2022 2021 2020 

Salg 818.083,00 930.549,59 1.062.808,50 1.231.146,00 1.079.119 

Sum 818.083,00 930.549,59 1.062.808,50 1.231.146,00 1.079.119 

Utgifter      

Produksjonsutgifter 478.165,40 502.925,77 587.612,11 687.894,67 584.748,59 

Provisjon/ Royalty 354.021,48 387.873,71 446.649,35 497.150,60 456.566,49 

Årets resultat/uttak 
til forskningsfondet 

-14.103,88 39.750,11 28.547,04 46.100,73 37.803,92 

Sum 818.083,00 930.549,59 1.062.808,50 1.231.146,00 1.079.119 

 
 
Materiellservice vil i 2024 år gå med et underskudd som bidrar til å svekke 
Forskningsfondet. Dette resultatet er ikke styret fornøyd med da driften av 
Materiellservice tærer på forskningsfondet. 
 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner styrets forvaltning av Materiellservice. 
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SAK 7.  TIDSSKRIFTET. 
Tidsskriftet har siste året kommet ut med 3 nummer, og tilgangen på relevant stoff er god. I 
år er det publisert 1 spesialistoppgave i Tidsskriftet, det er ønskelig å få flere presentert her. 
Styret er fornøyde med at mer av stoffet handler om psykisk helse i kommunene, og ønsker 
at denne profilen videreføres. 
Styret ser at bladet fortsatt krever en del midler, særlig til videreutvikling av innhold, 
profilering og revitalisering av nettsidene. 
Evalueringa av prøveordninga med 2-3 digitale utgaver siste par år har gitt styret fornyet 
motivasjon for å videreutvikle tidsskriftet. Det har vært noe kontakt fra annonsører, styret ser 
at vi mangler en måte å rekruttere og følge opp mulige annonsører, dette jobbes det med å 
få på plass. En mulig aktør her er ny forvalter av Materiellservice. Det har vært et tettere 
samarbed mellom styret og redaksjonen siste året, det er nå faste møtepunkt mellom 
redaksjonsutvalget og styret, der 2 fra styret har i oppgave å følge opp her. Det er utarbeidet 
en samarbeidsavtale og et årshjul, for å lette samarbeidet. Kontakt via messenger-gruppe og 
eposter, redaksjonsutvalget inviteres med på styremøter 1 gang pr år. Redaksjonsutvalget 
melder fra når nytt tidsskrift skal publiseres.  
 

 
Redaksjonen består av 3 medlemmer. Det ligger vedtak fra forrige årsmøte at redaksjonen 
kan rekruttere 1-2 nye medlem. 
Tidsskriftet er fra 1.1.13 organisert som en forening i tråd med vedtak på årsmøte. 
 
 
Tidsskriftet kommer bare i digital utgave.  

 
  
Regnskap for 2021 - 2023 og driftsbudsjett for 2022 - 2025: 
 

Utgifter Regnskap 
2022 

Regnskap 
2023 

Regnskap 
2024 

Budsjett 
2023 

Budsjett 
2024 

Budsjett 
2025 

Trykkingsutgifter 0 0 0 0 0  

Drift nettavis 76.656,00 65.571,00 34.668,- 90.000 65.000  

Øresavrunding  0 1,30 0 0  

Redaksjonsutvalge
t 

55.490,04 5.155,00 2.598,40 80.000   

Lønn redaksjon 113.415,4 83.384,28 76.675,20 100.000   

Sekretariat og 
forr.føring 

11.481,00 11.438,00 10.538,- 20.000   

Porto 657,50 685,00 733,- 1000   

Diverse og 
uforutsett 

6109,85 5.171,17 6.893,50 10.000   

SUM 263.809,79 171.404,45 132.107,40 301.000   

       

Inntekter Regnskap 
2022 

Regnskap
2023 

Regnskap 
2024 

Budsjett 
2023 

Budsjett 
2024 

 

Abonnements-
inntekt 

0 0  0 0  

Annonseinntekter 0 0  10.000   

Renter m.m. 17,06      

Løssalg/ andre 
inntekter 

2.322,00 1.298,00 696,40 2000 2000  
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Tilskudd Forum 265.000,00 150.000,00 100.000.- 289.000   

Korreksjon       

Resultat  (- er 
overskudd) 

-3.529,27 20.103,37     

SUM 263.809,79 171.403,45 100.696,40 301.000   

 
 
 

 2024 2023 2022 2021 2020 2019 

Bankinnskudd og fordringer 29.450,05 47.299,55 91673,97 101.564,5 172 522,6 91.112 

Gjeld 47.143,70 33.582,80 57.853,85 71.273,6 4.901,3 48.081 

Sum gjeld og egenkapital -17.693,7 13.716,75 33.820,12 30.290,9 167.621,4 43.031 

       

Overført fra Forum 100.000.- 150.000,- 265.000.- 120.000.- 160.000 131.50
0 

 
 
 
 
 
 
Forslag til vedtak:  

1. Årsmøtet godkjenner styrets forvaltning av tidsskriftet. 
2. Årsmøtet vedtar budsjett for tidsskriftet for år 2025 slik det er presentert. 

 
 
SAK 8. Utvide mandatet til FPK 

• Fram til nå har følgende setning beskrevet Forum for Psykologer i Kommunen 
sitt mandat: «Forum for psykologer i kommunen» er en interesseorganisasjon 
for alle psykologer som er ansatt i kommuner / fylkeskommuner og arbeider 
med barn, ungdom og/eller deres familier.» Tidsskriftet har tidloigere utviklet 
seg, og utvidet målgruppe, fra psykolger og andre ansatte primært tilknytta 
PP-tjenesten (ref. tidligere «Skolepsykologi»), til at det gikk over til å hete 
Psykologi i Kommunen, med målgruppe psykologer og andre ansatte i 
kommunal psykisk helse. Med innføring av plikt for kommunene å ha ansatt 
kommunal psykolog har det blitt etablert flere ulike type stillinger kommunalt, 
innafor barn-unge/familer, voksenfeltet samt geriatri. Det har samtidig bitt 
etablert nye spesialiseringsløp, bla Almennpsykologi, som er særlig retta inn 
mot kommunal praksis, i et livsløpsperspektiv. Med dette som bakgrunn 
ønsker styret å følge med i tida, og ser nytte av å utvide organisasjonens 
mandat til også å inkludere hele livsløpet. 

• Styret foreslår at formålsparagrafen endres til ordlyd: «Forum for psykologer i 
kommunen» er en interesseorganisasjon for alle psykologer som er ansatt i 
kommuner / fylkeskommuner. 
 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner styret sitt forslag til utvidelse av mandat. 
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SAK 9. HANDLINGSPLAN FOR juni tom desember 2025. 
➢ = evaluering av årets handlingsplan. 

• Evaluere og drøfte Storefjellkursene både når det gjelder form og innhold. 
➢ 1 av 2 kurs avlyst dette året, gr få påmeldte. Denne nedgangen i antall 

kursdeltagere begrenser hva slags kurstilbud som kan gjennomføres på 
en økonomisk bærekraftig måte. I tillegg har det over tid blitt færre 
psykologer som er påmeldt, dette henger sammen med en reell 
nedgang i antall psykologer tilknytta PP-feltet, som er det feltet som 
tradisjonelt har sendt deltagere til Storefjell. Kommuneøkonomien 
oppleves å ha blitt økende anstrengt jevnt over, det er vanskelig å få 
arbeidsgiver til å sponse ansatte til deltagelse på Storefjell, noe som 
rammer psykologer ansatt i kommunen generelt. Kommunepsykologer 
ansatt på andre felt enn PPT synes primært å søke seg til andre kurs 
enn Storefjell, kurs som er mer forbeholdt egen faggruppe. Storefjell er 
sånn sett i liten grad nå en egna arena for å utvikle kontakt med 
medlemsmassen. Av den grunn ønsker styret å avvikle Storefjell-kurset, 
med virkning fra juni 2026. Det er aktuelt å se om det er grunnlag for å 
utvikle andre kursformat, lagt digitalt eller sentralt på Østlandet, for å 
lettere kunne nå ut til kommunalt ansatte psykologer. 
 

• Videreføre markedsføring av FoU-midlene, særlig i forhold til psykologer. 
➢ Markedsført gjennom tidsskriftet. 
➢ Vi har ikke mottatt søknader inneværende år. 
➢ Styret deltar på årskonferansen for Almennpsykologi , det gir god 

kontaktflate inn mot kommunepsykologfeltet. 
➢ FoU-midlene settes på pause ut 2025. 

 

• Materiellservice:  
➢ Opprette samarbeid med ny aktør knytta til drift av Materiellservice 

fra 31.12.25, når oppsigelsestid fra Aspergerbedriften går ut. 
➢ Arbeide for nye produkter i Materiellservice.  
➢ Stas Junior har begynt å selge.  
➢ Materiell med lite salg på nynorsk, vil ikke trykkes opp i nytt opplag.  

 
 

• Videreføre og utvikle Tidsskriftet   
➢ Fra sommeren 2019 finnes tidsskriftet bare i digital form.. 

Redaksjonsutvalget har ønsket å spisse bladet ytterligere, med færre 
utgivelser kan de være mer selektive med artiklene og legge inn mer 
arbeid med å hente inn artikler. Pr vår 2025 er det økende interesse fra 
psykologer om å få spesialistoppgave knytta til arbeid i 
kommune/fylkeskommune publisert i Tidsskriftet, siste året har det vært 
publisert 1 spesialistoppgave her. Styret ønsker å fortsette utviklinga av 
Tidsskriftet, det er behov for flere redaksjonsmedlem. Redaksjonen 
inviteres med til årskonferansen for Almennpsykologiforeninga, dette for 
å vise fram Tidsskriftet og invitere til faglig samarbeid om 
artikler/spesialistoppgaver/innspill som kan publiseres. 
 

• Samarbeide med NPF om relevante høringsuttalelser. 
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• Flytte sted og tidspunkt for årsmøtet: Styret foreslår å legge fremtidige 
årsmøter til første kvartal hver år, lagt til Oslo-området med mulighet for 
digital deltakelse. Samtidig med flytting av dato for gjennomføring av 
årsmøtet vil styret legge om til at handlingsplan følger kalenderåret. 

 

• Styret ønsker fremover å legge fast årlig styremøte samtidig med 
gjennomføring av årskonferanse for Almennpsykologi, lagt til Gardermoen 
på høsten. Styrets medlemmer, og Redaksjonsutvalget, vil også være 
representert som deltagere på årskonferansen for Almennpsykologi. 
 

 

• Samarbeide med NPF om satsing på psykologer i kommunen. 
➢ 2 felles møter dette året. 
➢ Forslag sendt til LAU om å forhandle inn spesialisttittel for kommunale 

psykologspesialister.-følges opp videre i neste styreperiode. 
 

• Vurdere tiltak som i større grad kan engasjere medlemsmassen.  
➢ Styret har vært litt synlig på sosiale medier. Forumet har egen side på 

facebook. 
➢ Innlegg både på facebook og web for å prøve å engasjere medlemmer 

til innsats i styret. 
➢ Jobbe med endring av profilering av forum på fb, «freshe» opp logo, 

søke eksterne midler (Forskningsfondet, EU-midler) 
➢ Felles innlegg i nasjonale aviser? Dette har ikke styret klart å følge opp i 

denne styreperioden, men vi vil ha det med oss framover. 
➢ Se Tidsskriftet: få publisert spesialistoppgaver, som fast del av 

Tidsskriftet. 
 

• Arbeide for bemanningsnorm for PP-tjenesten og norm for antall 
psykologer som arbeider med barn i psykisk helse i kommunene. 

➢ Drøfta m NPF, tas videre. 
 

• Utvide mandatet til å dekke hele livsløpsperspektivet. 
➢ Rekruttere nytt styremedlem fra voksensiden. 
➢ Jobbe for rekruttering av styremedlem tilknytta barnevern 

 

 
Forslag til vedtak: Handlingsplanens kulepunkt videreføres som handlingsplan for 
2025.  
 
 

 
SAK 10: Innkomne saker 
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SAK 11. BUDSJETTFORSLAG FOR FORUMSTYRET FOR 2025. 
 
 

Totalbudsjett 
Styrets 

driftsbudsjett 
Årsmøtet       kr      10 000   kr    10 000 
Kontorutgifter      kr        5 000   kr      5 000 
Styremøter       kr      50 000   kr    50 000 
Nordisk/internasjonalt samarbeid    kr               0   kr             0 
Diverse       kr        1 000   kr      1 000 
Deltagelse på konferanser m.m.    kr      40 000   kr    40 000 
IKT        kr        5 000   kr      5 000 
   
FOU        kr               0  
Underskudd tidsskriftet    kr    100.000  

   
Totalt       kr    211.000    kr   111. 000 

 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner budsjettforslaget for Forumstyret for 2025 
slik det foreligger. 
 
 

 
SAK 11. VALG  
Valgkomiteen si innstilling til Forumstyre 2025: 
NB, merk at de som er på valg velges for 2 styreperioder, heller enn 2 år. Ny styreperiode vil i en 
overgangsfase utgjøre ca 1,5 år pga kortere styreperiode ut 2025 før organisasjonen går over til å la 
styreperiode følge kalenderåret heller enn skoleåret. 
  
Forumstyret: 
Gørild Kanstad, leder, på valg for 1 styreperiode. 
Ole-Petter Eidjar, kasserer, gå ut av styret 
Ida Grindahl, nestleder fra sept 2024, på val for 2 styreperioder. 
Elise Mastad Rønning, permisjon fra sept 2024, går ut av styret. 

Torgunn Reitlo Malmo, Sekretær, på valg for 2 styreperioder. 
Eli Annøy Føleide, styremedlem fra sept 2024, ikke på valg 
 
Det er behov for 2-3 nye styremedlem. 
 
På valg: 
 
 
 
 
 
 
Valkomiteen manglar 2-3 kandidater til styret. Valkomiteen føreslår at årsmøtet gir styret fullmakt til 
å rekruttere nye medlem. Vedkommande vil i tilfelle vere å rekne som valt for to styreperioder. 
  
Redaksjonsutvalet: 
Elisabeth Randall Andreassen, ikkje på gjenval 
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Hege Aarlie, gjenval for 2 år 
Inger Kristin Heggdalsvik, ikkje på valg 
 
 
  
Valkommiteen manglar 1-2 nye kandidater til redaksjonsutvalet. Valkommiteen føreslår at årsmøtet 
gir redaksjonsutvalet fullmakt til å rekruttere 1-2 nye medlem. Vedkommande vil i tilfelle vere å 
rekne som valt for to år. 
  
Revisor: 
 Sturla Helland 
 
Valgkomite: 
Elise Mastad Rønning 

 


